
Prohlášení  poslankyně  Kateřiny  Jacques  k vydání  územního rozhodnutí  k silničnímu
okruhu Prahy

Jako pražská poslankyně  sleduji v posledních dvou letech pozorně  vývoj,  kterým prochází
projednávání severozápadní části pražského silničního okruhu. Způsob, jakým bylo vedeno
pražským magistrátem územní řízení, opakovaně  kritizuji a zásadně nesouhlasím i s územním
rozhodnutím, které magistrát v pátek 29. srpna vydal. 

Magistrát v územním řízení ignoroval některé požadavky, které obsahovalo stanovisko EIA
(posouzení vlivu na životní prostředí), ale také názor občanů. Připomínky obyvatel Suchdola,
Dolních Chaber a Čimic „vypořádali“ magistrátní úředníci jednoduše – zamítli je. 

To není přijatelný způsob komunikace s občany, obzvlášť když se jedná o dálnici, která má
vést doslova za okny jejich domů a bytů. Jsem přesvědčena, že případné odvolání kohokoli
z účastníků řízení proti vydanému územnímu rozhodnutí má velkou šanci na úspěch.

Velmi  se divím tomu,  že se stále  prosazuje varianta silničního okruhu,  která  vede hustě
osídlenou částí  Prahy,  i  když  existuje severní  varianta,  která je levnější  a  mnohem méně
škodlivá pro životní prostředí i zdraví lidí. 

Kateřina Jacques, poslankyně Parlamentu ČR za Stranu zelených, 603167937,
katerina.jacques@zeleni.cz 

V Praze dne 1.9.2008
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